



Jesus Is Alive

Bible Story based on Matthew 26:36-50, 57, 59-66; 27:32-38, 45-65; 28:1-10

Some people decided that Jesus must die. They did not like what Jesus taught. They put Jesus on a cross to die. Sometimes bad people were killed on crosses. But we know that Jesus wasn't bad. He was God's Son and never did anything wrong. Jesus could have saved himself from these bad people, but it was God's plan that Jesus would die.

Jesus died on a Friday afternoon. Even though it was the afternoon, it became dark outside. A huge, heavy curtain in the temple tore from top to bottom, all by itself. There was an earthquake. The soldiers guarding Jesus felt the earthquake and saw everything that was happening. They said, "He is the Son of God!"

After Jesus died, a rich man named Joseph asked for Jesus' body. This Joseph was not Jesus' father, but he was a follower of Jesus. He wrapped Jesus' body in cloth. Joseph then put Jesus' body in a tomb and rolled a very large stone in front of the tomb. Guards were posted by the tomb.

But the most special event had not happened yet.

God sent another earthquake. An angel of the Lord

went to the **tomb**. The angel rolled the stone away from the tomb and sat on the big stone. The soldiers were so afraid, they shook with fear.

Early in the morning on the first day of the week, some women went to the tomb where Jesus was buried. They were very surprised when they got there and saw an angel at the tomb. The angel said, "Do not be afraid, for I know that you are looking for Jesus, who was crucified. He is not here; he has risen, just as he said. Come and see the place where he lay. Then go quickly and tell his disciples: 'He has risen from the dead.'"

The women ran to tell Jesus' friends the good news.

As the women were running to tell the followers, Jesus met them. They were happy and surprised. They fell down and worshipped Him. Jesus said, "Don't be afraid. Go tell my followers that they will see me soon."

But the most special event had not happened yet.

God sent another earthquake. An angel of the Lord

Special Unit

Jesús está vivo

Historia bíblica tomada de Mateo 26:36-50, 57, 59-66; 27:32-38, 45-65; 28:1-10

Un grupo de personas decidió que Jesús debía morir. A ellos no les gustaba lo que Jesús enseñaba. Lo crucificaron para que muriera. Algunas veces mataban las malas personas clavándolas en una cruz. Pero sabemos que Jesús no era malo. Él era el Hijo de Dios y nunca hizo nada malo. Jesús se pudo haber salvado a sí mismo de estas malas personas, pero estaba dentro del plan de Dios que Jesús muriera.

Jesús murió un viernes en la tarde. Aunque era por la tarde, se puso muy oscuro afuera. Una cortina gigante en el templo se partió de arriba abajo por sí sola. Hubo un terremoto. Los soldados que velaban el cuerpo de Jesús sintieron el terremoto y vieron todo lo que estaba sucediendo. Dijeron: "¡Es el Hijo de Dios!".

Después que Jesús murió, un hombre rico

llamado José pidió que le entregaran el cuerpo de Jesús. Este José no era el padre de Jesús, era un discípulo de Jesús. Él envolvió el cuerpo de Jesús en una sábana. Entonces José puso el cuerpo de Jesús en un sepulcro nuevo e hizo rodar una piedra grande a la entrada del sepulcro. Unos guardias se pararon frente a

la piedra para velar que nadie entrara.

Pero el suceso más especial todavía no se había llevado a cabo. Dios mandó otro terremoto. Un ángel del Señor fue al sepulcro. El ángel movió la piedra de la entrada y se sentó sobre ella. Los soldados tenían tanto miedo que temblaron del miedo.

Temprano en la mañana en el primer día de la semana, algunas mujeres fueron al sepulcro donde Jesús estaba enterrado. Se sorprendieron cuando llegaron y vieron al ángel de Dios en el sepulcro. El ángel dijo: "No tengan miedo: sé que ustedes buscan a Jesús, el que fue crucificado. No está aquí, pues ha resucitado, tal como dije. Vengán a ver el lugar donde lo pusieron. Luego vayan pronto a decirles a sus discípulos: 'Él se ha levantado de entre los muertos'".

Las mujeres corrieron a donde los amigos de Jesús a contar las buenas noticias. Mientras las mujeres corrían, Jesús las alcanzó en el camino. Ellas estaban alegres y sorprendidas. Se arrodillaron y lo adoraron. Jesús dijo: 'No tengan miedo. Vayan a decirle a mis discípulos que me verán pronto'.

Unidad especia